
Zápis ze zasedání parlamentu 
21. 01. 2016 

Rektorát ČVUT 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:16 
 
Prezident připomíná náležitosti jmenování delegátů. 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl                     
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 
OHP: 13; 13:0:0 →  Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
Michal Halenka (CEN) – cílem je schválení stanov 
Honza Tybl – (BION)  
Mája Dvořáková (BUK) – chce dosáhnout meziklubové lásky 
Lukáš (MK) – podobně, spolupráce mezi kluby 
Jakub Tauchman (SIN) – chce jít brzo domů 
Zuzka Rychlá (IAESTE)  láska 
Richard (eFDrive) – reprezentovat klub 
Zajda? (HK) – spojení ubytovaných s děním na ČVUT, fungování na koleji, nemá dnes 
hlasovací právo 
Aneta (ISC) – kamarádění 
Pavel Průcha (ESC)  
Vašek (BEST) 
Jožo (POD) – spolupráce s kluby 
Petr Hnyk (STOH) – meziklubová láska, využití společného majetku všemi 
Standa Jeřábek (AS) – rozvíjet spolupráci SU a AS, přenést nestranný pohled na věc 
Jakub Huspek (SH) – dnes nemá hlasovací právo, nebyl jmenován včas 

3 Schvalování zápisů 

Mája Dvořáková: Bylo by fajn schválit je co nejdříve. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání parlamentů za 13.                     
duben, 18. června, 14. září a 19.října 2015.” 
OHP: 13; 13:0:0 →  Usnesení přijato 
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4 Informace z klubů 
BION – zprovoznli server, řeší inernet, na GDM je rozbitý, budou kupovat server 
BUK – nové představensto, internet stále nefunguje 
SH – nový předseda, seznamování s ostatními kluby, není uzavřený rozpočet za 2015 
MK – na koleji zaveden eduroam, pustili wifi v testovacím režimu 
SIN – nic nového, připravují volby 
IAESTE – probíhá velká mezinárodní konference, přípravy an iKariéra 
eFDrive – naložili na saké, zapomněli ho stočit 
HK – odešla členka klubu, vznikají zmatky, našli se noví aktivní členi 
ISC – zapsaní do občanského rejstříku (vyřešeny změny podle NOZ), v neděli se otvírá Buddy 
databáze 
ESC – tvorba kalendáře, kontakt s firmami, přepracovávají web 
BEST – plánují soutěž a letní kurz, mají málo členů 
POD – odpozastavený klub, zvolen nový předseda, včera proběhly nové volby na pozice 
správce hudebny 
STOH – nové představenstvo, zkouškový režim – otevřeno ve středu, Čajovna – zavřeno kromě 
vyjímek kvůli zkouškovému, tvoří kalendář, plánují degustace 
 

5 Info z Akademického Senátu 
Standa se informuje, kdo informace četl a kdo ne. 
Petr Šatra: přidává poznámku, že si to nepamatuje navzdory tomu, že to četl. 
 
Prosincové zasedání senátu se zadrhlo na schválení programu. Po dlouhých debatách byl 
nakonec přeložen bod "Plán finanční udržitelnosti CIIRC" na lednové zasedání a ponechán bod 
"Zrušení součásti Inovacentrum". V obou případech vyvolalo spor nedodržení předkládací lhůty 
a v případě zrušení Inovacentra také nevhodné svolání schůze KRAV k tomuto bodu. 
Z FSv byl zvolen nový studentský senátor Jan Matějka a další 2 náhradníci. 
Byl představen nový kvestor Ing. Pelikán, který byl jako jediný uchazeč v poměru 6:0:1 
doporučen výběrovou komisí. Do nástupu do funkce kvestora působil jako tajemník na UCEEB. 
Při schvalování zápisu z minulého zasedání došlo k diskusi o vhodné formě zápisu. Celá 
záležitost je stále v jednání a v příštích měsících bude pravděpodobně zkoušeno více variant, 
ze kterých se poté vybere ta nejvhodnější. 
Na návrh rektora senát zrušil součást Inovacentrum. Hlavním důvodem byla špatná finanční 
situace součásti, kdy nebylo zajištěno financování jejich pracovníků po skončení projektů. Z 
Inovacetra z důvodu udržitelnosti týmu přejdou pod rektorátní Odbor pro přípravu a řízení 
projektů, který se současně přejmenuje na Odbor pro řízení projektů a transfer technologií. 
Došlo ke schválení Řádu doktorského studia jako vnitřního předpisu a související změny statutu 
na FSv, FEL a FBMI. 
V projektu Dejvice center došlo k dalšímu posunu ve vyjednávání s developerem, ktrý přistoupil 
na podmínku ČVUT s převodem celé částky za pozemek najednou. Rektor Melzoch deklaroval, 
že je připraven nabídnout prostory Kloknerova ústavu k odkupu. 
Je dokončena technická studie k projektu rekonstrukce halových laboratoří. 
Výstavba CIIRC probíhá dle harmonogramu (termín ukončení stavby 15. července). 
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Po neúspěchu ve snaze prodat tzv. střešovickou saunu je FRIM centra škola zhruba 32 mil. kč 
ve ztrátě. Většina součástí je ale v plusu a vzhledem k tomu, že všechny vystupují pod jedním 
IČO, je ČVUT jako takové v plusu. 
V rámci zprávy z KIS byla uvedena informace o existenci rámcové smlouvy mezi ČVUT a SU, 
přičemž byla kritizována její neúplnost. Následně došlo k uvedení reálného stavu, který opravdu 
rámcové smlouvě příliš neodpovídá, a především informace, že se již delší dobu pracuje na 
novém znění, ve kterém toto bude zohledněno. Za povšimnutí stojí námitka proti vynucování 
členství v SU v případě připojení k internetu. 
V rámci zprávy z KSÚZ byl AS informován o situaci s internetovým připojením Bubenečské 
koleje a hrozícím opakováním této situace v případě koleje Orlík. Rektor řekl, že vedení o 
situaci nevědělo a bude se snažit ji vyřešit ke spokojenosti studentů. 
Na dotaz ohledně dokumentace k zásahu policie na Strahově po skončení SOA rektor uvedl, že 
kopii protokolu obsahující záznam o výjezdu, který mu donesla Policie ČR, skartoval. 
 
Jakub Tauchman: Byly připomínky z počtu práv nebo k počtu povinností? 
Standa Jeřábek: Připomínky k tomu, že smlouva upravuje jen poskytování internetu nikoliv 
zájmové aktivity, praktickou výuku, ... 
Michal Halenka: Už rok a půl zapracovávají připomínky, návrh zarnuje, že SU má právo pořádat 
studentské akce, ale nemá tu povinnost. 
 
 je potřeba zkonzultovat s právníkem znění rámcové smlouvy ohledně připojení studentů 
 
 
Stanislav Jeřábek: Komunikuje rektor? 
Mája Dvořáková: Na schůzce s prezidentem se zmínil, že email četl, ale neodpovídá. 
 
Ondřej Hába: Jak to vypadá s auditem SUZ? 
Standa Jeřábek: Audit byl proveden, je přístupný členům AS, ale jsem vázán přísnou 
mečenlivostí. 
 
Standa Jeřábek: Jaký je váš názor na formu projednávání? 
Mája Dvořáková: Mám pocit, že mi mail nepřišel – napraveno, nevšimla si přílohy. 
Petr Hnyk: Diskuze na místě je lepší už jen proto, jak to expresivně Standa vyjadřuje. Víc si z 
toho odnesu. 
Štumbauer: Je lepší to poslat předem, abych se mohl připravit. 
Standa Jeřábek: Poznámky jsou stejně napsané kvůli zápisu. 
Koštenský: Je možno to I poslat I o tom mluvit. 
Mája Dvořáková: Navrhuje poslání poznámek předem, Parlament si nechá vysvětlit, co je 
zajímá. 
Parlament tiše souhlasí se zasláním předem a následnou diskuzí. 

6 Informace z rady studentských samospráv 
 
 finanční jistota: 3000 Kč < 2500 Kč od AR 2016/2017, bylo již dříve, před 5 lety 
> stav dluhů: dlužníci ve vymáhání, téměř nedobytné peníze: největší dluh Strahov (nejvíc 
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lůžek) a Masarykova kolej 
 scénář ubytování (+harmonogram, VUP): pracovní verze, projednáno dnes dopoledne na SÚZ 
 RSS proběhlo 18.12.2015 (OK) > hlavní bod zvýhodněné ubytování pro aktivní členy, jednání 
pracovní skupina (J. Brož) 
 4Kč fond: už podepsána smlouva, ještě s ředitelem Machem, finance za všechny ubytované 
(+samoplátci); původně cca 195k – 1600 Kč/měsíc > 210k z a rok 
 nová ředitelka SÚZ Ing. Markéta Kabourková (z VUT Brno, Odbor strategického řízení a 
rozvoje), jednání se S. Jeřábkem 15.1.2015, pozitivní dojem 
 
MARKÉTA KABOURKOVÁ 
Ing. Markéta Kabourková se téměř deset let zabývá financováním vědy a výzkumu a 
financováním projektů jak národních, tak zahraničních včetně dotací ze strukturálních fondů. Od 
roku 2004 pracovala ve Výzkumném ústavu veterinárního lékařství, v. v. i. Z pozice asistentky 
pro ekonomiku, interního auditora, administrátorky projektů rámcových programů a projektové 
manažerky projektu 6. rámcového programu (pro koordinátora z Queen's University of Belfast), 
kde byla zodpovědná za zpracování reportingu všech partnerů konsorcia pro Evropskou komisi, 
se postupně vypracovala do pozice technickoekonomického zástupce ředitele. 
 
 
Mája Dvořáková: Pracovní skupina pokročila k vypsání tabulky aktivních členů podle klubů. 
Jožo: Jakub Brož řekl, že to chce řešit až po zkouškovém.  
ISC: Proč je to omezené na členy kolejních klubů. 
Ondřej Hába: Protože kolejní kluby spolupracují a pomáhají životu na té koleji. Je to motivační, 
aby zůstali na koleji a byli tam aktivní. 
Michal Halenka: Jaká bude forma zvýhodnění. 
Ondřej Hába: Snažíme se aby to nebyly přímo finance. Hlavní návrh je, že by člověk mohl 
bydlet na 1lůžkovém pokoji za cenu jednoho kolejného ne 1,5. SU má možnost obsadit 60 
lůžek prioritně. 
Petr Hnyk: Takže STOH kdyby měl někoho aktivního, tak může požádat SH, aby jmenovali 
člena STOHu. 

Ondřej: Může si požádat lokálního ubytovatele, ať zažádá za něj. 

7 Soutěž EBEC 2016 na FS 
 soutěž probíhá každoročně, pořádána BESTem 
 probíhá v listopadu 
 po půl roce dostává zpětnou vazbu, že to neproběhlo v pořádku a došlo k narušení vztahů s 
FEL 
 cituje PR, které tvrdí, že negativní 
 apeluje na kluby, aby ho oslovili s výtkami, podněty a názory 
 
Michal Halenka: Výtky byly od CEN, protože jsme měli informace, že zápůjčka místnosti nebyla 
bez problému a bylo tam požito alkoholu. Jsou to informace z druhé ruky. 
Michalec vysvětluje, že došlo k informačnímu šumu. 
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8 Odpuštění odvodů klubu STOH 
 za loňský rok se vybralo cca 900 kč, takže by se odvádělo asi 45 kč do CEN rozpočtů 
 máte někdo otázky? 
 

Michal Halenka: Možnost požádání odpuštění vznikla, protože u původní banky byly velmi                       
drahé poplatky za transakce. 
Usnesení: 
„Studentský Parlament SU ČVUT odpouští odvody klubu STOH za 2. pololetí roku                       
2015.” 
OHP: 13; 12:0:1 →  Usnesení přijato 

9 Volba člena kontrolního výboru 
Petr Šatra informuje Parlament, že podal kandidátku do Kontrolního výboru. Dále shrnuje roli 
kontrolního výboru a podmínky pro kandidaturu. 
Kontrolní výbor je nyní neschopen práce, má pouze dva členy. Oba členové KV nevyjádřili 
nesouhlas. Tomáši Roubalovi končí v únoru mandát, mluvil o možném pokračování ve funkci při 
aktivním fungování KV. 
 
Michal Halenka: Jsi zakládající člen eFDrive. 
Petr Šatra: V širším slova smyslu ano, ale nebyl jsem v přípravném výboru. 
Mája Dvořáková: Nerozmyslíš si to? 
Petr Šatra: Ne, rozmýšlím si to už rok. Měl jsem dostatečně dlouhou dobu na rozmyšlení. 
Mája Dvořáková: Tři měřitelné cíle. 
Petr Šatra: 1) že zas budeme tři. 2) naplňujeme IP o KV, navštívíme každý klub v kalendářním 
roce alespoň jednou. 3) odevzdání výroční zprávy za 2016 (pokud budeme tři. 4) letos se začne 
znovu scházet legislativní skupinka, pokud to nescvolá nikdo jiný, svolám to já. 
Jožo: Jak v současnosti vidíš předpis o KV? 
Petr Šatra: Přijde mi vyhovující, probírali jsme ho na Legislativní skupince. Jediné co je 
nedořešené, že je nefunkční, pokud nemá plný stav. Možná “nefunkční” znamená nemožnost 
vydávat zprávy, ale neopravňuje k tomu, nic nedělat. 
Jožo: Jedna věc, co mě zarazila, že kontrolní výbor má právo zrušit usnesení, ale nebylo by 
lepší, aby KV mohl vydat rozhodnutí platné jen do příštího Parlamentu. 
Petr Šatra: V SU je několik situací, kdy se složky moci překrývají.  
Jožo: IP je postavený na presumpci viny, klub musí prokazovat nevinu po pozastavení. 
Petr Šatra: Je to na Parlamentu, aby kontroloval, zdali to není zneužíváno. 
Petr Hnyk: Cituje stanovy, které říkají, že je dáno, že rozhodnutí KV platí do zasedání 
Parlamentu. 
Kryštof: Neplatí, že se Parlament nemůže sejít, pokud není usnášení schopný. 
 
… probíhá diskuze o pravomocích a fungování KV 
 
Jakub Huspek: Jak bude probíhat návštěva klubu? 
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Petr Šatra: Přesně nevím, přizpůsobím se tomu, jak to probíhalo dosud. Na Parlamentu KV 
vyzývá kluby, aby je zvali na zasedání představenstva a jiných orgánu a na základě toho, pokud 
má člen KV čas, tak přijde. Zapisovat si, poslouchat, poradit. 
Petr Šatra: Radši nás zvěte, my přijdem ohlášení. 
Michal Halenka: Neberte to výhružně. 
 
Usnesení: 
„Studentská parlament SU ČVUT volí Petra Šatru do Kontrolního výboru Studentského                     
parlamentu SU ČVUT s účinností od 1.2.2016.” 
OHP: 13; 13:0:0 →  Usnesení přijato 

10 Schválení rozpočtu Centrály na rok 2016 
       

 rozpočet byl zaslán do konference spolu s rozpočtem na rok 2015 
 po konzultaci s Jakubem Brožem Michal Halenka přijal myšlenku rozpočet v půlce roku                           
přeschválit 
 rozpočet je pojat úsporně kvůli mimořádné splátce půjčky od Masařky (stále chybí oficiální                           
žádost) 
 předpokládáme, že zhruba v polovině roku 2016 by došlo ke splacení mimořádné splátky                           
Masařce 
 rozpočet reflektuje zájmy CEN investovat do konkrétních akcí a projektů 
 
Petr Šatra: Je vyloučena spolupráce s komerčním majálesem nebo se jedná jen o finance? 
Michal Halenka: Je vyloučeno, že tam alokujeme peníze z rozpočtu, další spolupráce ještě                         
stále není rozhodnuta. 
Petr Hnyk: Kdo je nakloněn studentskému majálesu? 
Michal Halenka: SU ČVUT, SUUK, rektor ČVUT. 
Standa Jeřábek: Jaký byly příjmy (odvody) Centrály za rok 2015? 
Michal Halenka: 
Zuzka: Proč je spolupráce s ostatními uniemi z 20K na 0? 
Michal Halenka: Spolupráce už probíhala, ale nevzešly žádné výsledky, proto to není nyní                         
prioritou. Byly alokovány finance na výjezdní zasedání unií v Praze, ale není zájem 
Mája Dvořáková: Náplní jsou většinou párty a výlety, Pražské unie by rády pracovaly. 
Petr Hnyk: Proč se zvyšuje částka na Vánoční večírek? 
Oldřich Štumbauer: V letošním roce přišlo méně lidí, proto akce byla finančně nevyrovnaná.                         
Nechceme, aby se to stalo. Zároveň je v rozpočtu chyba, má být alokováno 10 000 kč na                                 
narozeniny SU. 
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Michal Halenka: Bude to řešeno v přeschválení. Obecně se snažíme o úspory, které                         
primárně půjdou do “rezervy” (z důvodů ORSE a splátky Masařce), následně se bude                         
přeschvalovat. 
Jožo: Co znamená “Archiv SU”? 
Michal: Je cílem přesunout materiály pryč a archiv vypovědět. 
Usnesení: 
„Studentský Parlament SU ČVUT schvaluje Rozpočet Centrály pro rok 2016 v podobě                       
zaslané do konference parlamentu.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

11 Odvolání proti usnesení Centrály 
       

Standa Jeřábek se informuje, kdo neví o čem je řeč. 
V průběhu prosince 2015 přišlo do konference Parlamentu odvolání proti usnesení Centrály. 
Michal Halenka: 17. prosince. 
Navrhovatel Jiří Kramář se odvolává proti usnesení Centrály, které rušilo usnesení                     
představenstva PodOLee. Odůvodňuje, že se ruší 4 zásadní usnesení (2x schválení                     
rozpočtu, 2x vyhlášení voleb). Takové usnesení považuje za nepřijatelný zásah do                     
suverenity. 
Standa: Je tu Jiří Kramář nebo jeho zástupce, vyslanec? 
Bez odpovědi. 
Michal Halenka: My jsme řešili, zdali má nárok na odvolání. Byl uvědoměn, že členem není.                             
Při pozastavení klubu Centrála chtěla standardizovat stav předpisové základy (z důvodu                     
neexistence písemného zápisu do určité doby, nebylo jasné, kdy usnesení platí atd.), proto                         
jsme se usnesli, že je vhodné zrušit je a vrátit se do stavu, kdy bylo jasné, které předpisy                                   
platí. To jsme 3.12. udělali a následně odpozastavili klub a informovali představenstvo, že                         
pokud mají zájem si předpisy ponechat, mohou si je znovu schválit. 
Nesouhlasím, že činnost představenstva byla postavena mimo zákon, protože to                   
neznamená, že zrušení pravidla automaticky staví do ilegality předchozí činnost. 
Standa: Jinak by se jednalo o retroaktivitu, která je protizákonná. 
Jožo: Potvrzuji. Následně jsme schválili usnesení, která bereme jako potřebná. Usnesení                     
týkající se voleb byla zrušena, ale jmenování správců zrušeno nebylo, je tedy stále platné. 
Jakub Tauchman: Kdyby návrh prošel, co by to znamenalo? 
Standa Jeřábek: Ž by předpisy znovu platily, pokud nejsou v rozporu s novějšími. 
Standa ujasňuje časovou souslednost událostí. 
Jožo: Tento postup navrhovatele nebyl konzultován s představenstvem klubu, které vyjádřilo                     
nepodporu Odvolání. 
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Kryštof si ujasňuje jak fungují volby, kvůli možnému rozporu s NOZ. 
Mája: Takže to nemá smysl řešit? 
Jožo: Ano. 
 
Usnesení: 
„Studentský Parlament SU ČVUT vyhovuje odvolání podanému 17.12.2015 Jiřím                 
Kramářem a ruší v něm zmíněná usnesení Centrály SU ČVUT.” 
OHP: 13; 0:10:3 → Usnesení nebylo přijato 

Konec zasedání 20:52 
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